
Subject: На вниманието на: Доц. Тодор Чобанов oтносно: Наредба за прием на деца в 
общинските детски градини 

 

Уважаеми Доц.Чобанов,  

 
 

 

Нуждата от промяна в сегашната система за прием е очевидна. Това срещу което (почти) 
всички са против е възможността за заобикалянето на системата със нереалните смени на 

адрес, най-често в последния момент. Според мен е наложително Столична община да 
инициира законови промени, които да прекратят сегашната порочна практика за издаване на 

фалшиви регистрации. Докато това се случи смятам, че трябва да се въведе уседналост по 
административен район, по предложения начин. Предстоящите класирания ще бъдат за по 

няколко места в група и след провеждането им ще може да се оцени има ли ефект от 

уседналостта по район и ако няма, лесно може да се премахне за догодина и да се търси друг 
начин за справяне с проблема. Като допълнително доказателство за това, че адресът не е 

фиктивен, предлагам да се иска и платена сметка за ток/вода  на посочения адрес на името на 
някой от родителите на кандидатстващото дете. 

Трябва да се увеличат и точките за работещ родител (по 3т.), за да няма уседналостта по-

голяма тежест от това, дали родителите работят. 
 

 
 

С уважение, 

 
Цветомира Динева 

02.07.2020 

 


